

# 除砂器 四达

产品名称	除砂器 四达
公司名称	濮阳市四达石油机械有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:四达 型号:ZQJ300*2/1
公司地址	濮阳市绿城路东段辛田村北
联系电话	86 0393 8802016 13839397177

## 产品详情

品牌	四达	型号	ZQJ300*2/1
外形尺寸	1630 × 1136 × 2313 ( mm )	重量	780 ( kg )

除砂清洁器是钻井作业中的第二级固控设备，主要用来除去钻井液中粒径为40 - 74 μ m的有害固相颗粒。利用离心沉降工作原理，悬浮颗粒受到离心加速度的作用后可从液体中分离出来。目前有除砂清洁器型号jzqj300 × 2、jzqj250 × 2和jzqj300 × 1、jzqj250 × 1，前者适用于3000米以上的钻机，后者适用于3000米以下的小型钻机和修井钻机。

as a solids control equipment of the second stage in drilling operation, desander is used to remove harmful solid particles of 40-74 μ m in drilling liquid. suspending particles can be separated from the liquid under the centrifugal acceleration, by use of working principle of centrifugal subsidence.at present time, two types, zqj300 × 2/zqj250 × 2 and zqj300 × 1/zqj250 × 1, are available. the former applies to over 3000-meter-long drills, and the latter applies to small drills of less than 3000 meters and service rig.主要技术参数main technical parameter

型号 model	jzqj300 × 2 / 1	jzqj250 × 2 / 1
旋流锥筒公称直径 cyclone conic cylinder diameter	300mm	250mm
工作压力 working pressure	0.2 ~ 0.45mpa	0.2 ~ 0.45mpa
处理量 capacity	240 / 120m <sup>3</sup> /h	200 / 100m <sup>3</sup> /h
筛网尺寸 screen size	1240 × 585 mm	1240 × 585 mm
筛网规格 screen spec	120-200 目	120-200 目
进液管直径 inlet diameter	6	6
排液管直径 outlet diameter	8	8
电机功率 power	0.5 kw	0.5 kw
质量 weight	780/680kg	740/640kg
外形尺寸 dimension	1630 × 1136 × 2313	1630 × 1136 × 2250

